
Van:  
Datum: 8 januari 2022 om 12:28:26 CET 
Aan: Statengriffie <statengriffie@noord-holland.nl>, Marten Admiraal <admiraalm@noord-
holland.nl> 
Onderwerp: Verbinding A8-A9 

Beste mevrouw Bolt en meneer Admiraal 
 
Graag vraag ik uw aandacht voor de standpunten van de bewonersgroep Assendelft (ook wel 
actiegroep Noorderveenweg genoemd) 
De bewonersgroep bestaat uit enkele honderden bewoners van Assendelft die allen een groot 
voorstander zijn voor een snelle realisatie van de verbindingsweg A9/A9. 
Veel doorgaand (sluip) verkeer maakt nu gebruik van de locale wegen in en rondom Assendelft 
waardoor de verkeersdruk op deze locale wegen onverantwoord groot is geworden. Mede door de 
bouw van de nieuwe wijk Kreekrijk zal deze verkeersdruk alleen nog maar toenemen. Veel inwoners 
van Assendelft en Krommenie zijn dan ook erg blij met de nieuwe plannen voor de verdiepte aanleg 
van de verbindingsweg. In de bijlage vindt u onze standpunten verwoord en een krantenartikel uit 
het Noord-Hollands dagblad. Graag zouden wij ons geluid willen laten horen als insprekers in de 
Statenvergadering. 
Verder wil ik u vragen of het mogelijk is om deze mail ook door te sturen naar de Statenleden. 
 
Met vriendelijke groet namens de bewonersvereniging Noorderveenweg/Assendelft, 
 

 
 




